
    Protokół nr XXIX/21  

z dnia 29 stycznia 2021 r.  

od godz. 10:00 do godz. 13:36 

W posiedzeniu wzięło udział 19 członków. 

Obecni: 

1. Katarzyna Chwiałkowska  

2. Andrzej Dutkiewicz  

3. Tomasz Filipowski  

4. Hanna Iwaniuk  

5. Marcin Łabędzki  

6. Paweł Mataśka  

7. Dawid Mazurkiewicz 

8. Ewa Mielczarek-Sójka  

9. Krzysztof Nowak  

10. Joanna Pawłowska  

11. Zbigniew Piotrowski 

12. Tomasz Półgrabia  

13. Wojciech Rychlik  

14. Romuald Solarek  

15. Stanisław Szuster  

16. Piotr Warchlewski  

17. Grzegorz Włodarczyk  

18. Jadwiga Ziółkowska  

19. Tomasz Ziółkowski  

Punkt 1 

Otwarcie XXIX sesji VI kadencji Rady Powiatu Zduńskowolskiego i stwierdzenie 

prawomocności obrad. 

 



 

Otwarcia sesji dokonał przewodniczący Rady Piotr Warchlewski. Stwierdził kworum.  

 

Punkt 2 

Ustalenie porządku obrad.  

1. Otwarcie XXIX  sesji VI kadencji Rady Powiatu Zduńskowolskiego i stwierdzenie 

prawomocności obrad. 

2. Ustalenie porządku dziennego obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z XXVIII sesji VI kadencji Rady Powiatu Zduńskowolskiego. 

4. Powołanie Komisji Uchwał i Wniosków. 

5. Stanowisko Rady Powiatu Zduńskowolskiego wobec decyzji Marszałka 

Województwa Łódzkiego dotyczącej zamiaru likwidacji Filii Biblioteki 

Pedagogicznej w Zduńskiej Woli.   

6. Sprawozdanie merytoryczne i  finansowe z realizacji zadań Powiatowej Biblioteki 

Publicznej dla powiatu zduńskowolskiego powierzonych Miejskiej Bibliotece 

Publicznej im. Jerzego Szaniawskiego w Zduńskiej Woli w 2020 roku.   

7. Podjęcie uchwały  w sprawie nieuwzględnienia petycji z dnia 14 grudnia 2020 r.  

8. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia planów pracy komisji stałych Rady 

Powiatu Zduńskowolskiego na 2021 rok.  

9. Sprawozdanie Starosty Zduńskowolskiego z działalności Komisji Bezpieczeństwa 

i Porządku za 2020 rok.   

10. Sprawozdanie Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady Powiatu Zduńskowolskiego 

za rok 2020.  

11. Sprawozdanie Komisji Rewizyjnej Rady Powiatu Zduńskowolskiego za rok 2020.  

12. Sprawozdanie z wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli na poszczególnych 

stopniach awansu zawodowego za rok 2020 w szkołach i placówkach 

prowadzonych przez powiat zduńskowolski.  

13. Informacja w sprawie realizacji Narodowego Programu Szczepień na terenie 

powiatu zduńskowolskiego.  

14. Podjęcie uchwały zmieniającej Uchwałę Nr XXVIII/72/20 w sprawie uchwalenia 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Zduńskowolskiego- FK.1/21.  



15. Podjęcie uchwały zmieniającej Uchwałę Nr XXVIII/73/20 w sprawie uchwalenia 

budżetu na rok 2021 - FK.2/21.  

16. Informacja Starosty Zduńskowolskiego o działaniach podejmowanych od ostatniej 

sesji.  

17. Interpelacje i zapytania Radnych.                                     

18. Wnioski i oświadczenia Radnych. 

19. Sprawy różne. 

20. Zakończenie XXIX sesji VI kadencji Rady Powiatu Zduńskowolskiego. 

 

Głosowano w sprawie: 

Ustalenie porządku dziennego obrad.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (17) 

Katarzyna Chwiałkowska , Andrzej Dutkiewicz , Tomasz Filipowski , Hanna Iwaniuk , 

Marcin Łabędzki , Paweł Mataśka , Ewa Mielczarek-Sójka , Krzysztof Nowak , 

Zbigniew Piotrowski, Tomasz Półgrabia , Wojciech Rychlik , Romuald Solarek , 

Stanisław Szuster , Piotr Warchlewski , Grzegorz Włodarczyk , Jadwiga Ziółkowska , 

Tomasz Ziółkowski  

NIEOBECNI (2) 

Dawid Mazurkiewicz, Joanna Pawłowska  

 

 

Rada Powiatu przyjęła porządek sesji.  

 

Punkt 3 

Przyjęcie protokołu z XXVIII sesji VI kadencji Rady Powiatu Zduńskowolskiego. 

 

 



Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie protokołu z XXVIII sesji VI kadencji Rady Powiatu Zduńskowolskiego.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 16, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (16) 

Katarzyna Chwiałkowska , Andrzej Dutkiewicz , Tomasz Filipowski , Marcin Łabędzki 

, Paweł Mataśka , Ewa Mielczarek-Sójka , Krzysztof Nowak , Zbigniew Piotrowski, 

Tomasz Półgrabia , Wojciech Rychlik , Romuald Solarek , Stanisław Szuster , Piotr 

Warchlewski , Grzegorz Włodarczyk , Jadwiga Ziółkowska , Tomasz Ziółkowski  

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Hanna Iwaniuk  

NIEOBECNI (2) 

Dawid Mazurkiewicz, Joanna Pawłowska  

 

Rada Powiatu przyjęła protokół z XXVIII sesji Rady Powiatu Zduńskowolskiego.   

 

Punkt 4 

Powołanie Komisji Uchwał i Wniosków. 

 

Do komisji Uchwał i Wniosków przewodniczący rady zaproponował: 

Radnego Pawła Mataśkę,  

Radnego Krzysztofa Nowaka,  

Radnego Zbigniewa Piotrowskiego.  

W/w radni wyrazili zgodę. 

Głosowano w sprawie: 

Powołanie Komisji Uchwał i Wniosków. 



 

Wyniki głosowania 

ZA: 16, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (16) 

Katarzyna Chwiałkowska , Andrzej Dutkiewicz , Tomasz Filipowski , Hanna Iwaniuk , 

Marcin Łabędzki , Ewa Mielczarek-Sójka , Krzysztof Nowak , Zbigniew Piotrowski, 

Tomasz Półgrabia , Wojciech Rychlik , Romuald Solarek , Stanisław Szuster , Piotr 

Warchlewski , Grzegorz Włodarczyk , Jadwiga Ziółkowska , Tomasz Ziółkowski  

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Paweł Mataśka  

NIEOBECNI (2) 

Dawid Mazurkiewicz, Joanna Pawłowska  

 

Skład komisji:  

Radny Paweł Mataśka - Przewodniczący,  

Radny Krzysztof Nowak- członek,  

Radny Zbigniew Piotrowski - członek.  

Przewodniczący Komisji: Ogólnospołecznej, Programowo – Budżetowej, Ochrony 

Środowiska, Rolnictwa i Infrastruktury Technicznej poinformowali, że opinie komisji 

do uchwał i sprawozdań są pozytywne.  

 

Punkt 5 

Stanowisko Rady Powiatu Zduńskowolskiego wobec decyzji Marszałka Województwa 

Łódzkiego dotyczącej zamiaru likwidacji Filii Biblioteki Pedagogicznej w Zduńskiej 

Woli. 

 



Wicestarosta Wojciech Rychlik poinformował, że Zarząd Powiatu przedłożył Wysokiej 

Radzie projekt stanowiska w związku z zamiarem likwidacji filii Biblioteki 

Pedagogicznej w Zduńskiej Woli przy ul. Żeromskiego. Wg. słów pana wicemarszałka 

zamiar likwidacji filii bibliotek podyktowany jest potrzebą wprowadzania lepszej 

organizacji w postaci różnego rodzaju metod. Nie zgadzają się z tym pracownicy filii. 

Wpłynęło pismo pani dyrektor biblioteki z datą 20 stycznia br. W filii jest 2,4 etatu. Filia 

mieści się w zasobach powiatu zduńskowolskiego. Lokal jest użyczany od wielu lat.  

Filia jest placówką pedagogiczną ale pełni również rolę oświatowo – kulturalną. 

Współpracuje z wszystkimi szkołami.  Prowadzi szereg działań dla społeczności 

powiatu zduńskowolskiego. Może poszczycić się dużym dorobkiem. Biblioteka działa 

64 lata w tym 23 lata jej siedziba mieści się w pomieszczeniach należących do powiatu 

zduńskowolskiego. Biblioteka wpisała się w życie oświatowo – społeczne. W roku 2019 

w bibliotece było zapisanych 1968 użytkowników, liczba odwiedzin  - 14 394, liczba 

wypożyczeń 35 170. Wydarzeń edukacyjnych za rok 2019 było 27 dla 3336 

uczestników. Pozostawienie społeczności powiatu bez biblioteki jest 

nieporozumieniem. Zbiór jest bogaty i w pełni wykorzystywany w wielu dziedzinach 

życia społecznego. Książkomat nie jest dobrym rozwiązaniem. Stąd projekt 

stanowiska.  

Kierownik Biblioteki Pedagogicznej Małgorzata Woźniak omówiła działalność 

biblioteki. Stwierdziła, że dobrze by biblioteka ulegała modernizacji ale książkomat nie 

załatwi sprawy optymalizacji. Biblioteka pedagogiczna jest biblioteką do której 

przychodzi się po informację (¾ czytelników przychodzi z tematem do opracowania).  

Książkomat czynny nawet przez 24 godziny nie załatwi sprawy czytelnikowi. Pan 

marszałek napisał w piśmie,    że w bibliotekach znajdują się stare, niewypożyczane 

książki, które należy poddać likwidacji. Jest to nieprawda. W bibliotece powinny 

znaleźć się wszystkie książki. Nigdy bowiem nie wiadomo w którym miejscu będą 

potrzebne. Poprosiła o zajęcie pozytywnego stanowiska dla biblioteki. Zebranych jest 

900 podpisów poparcia. Aktywna jest także lista internetowa.  

Radny Krzysztof Nowak zapytał co jest przesłanką zamiaru likwidacji Biblioteki 

Pedagogicznej w Zduńskiej Woli. Zaproponował skierować stanowisko do radnych 

sejmiku województwa łódzkiego.  

 



Radny Tomasz Filipowski zapytał ile etatów jest w bibliotece. Gdzie ci ludzie pójdą, 

gdy biblioteka zostanie rozwiązana.  

Wicestarosta Wojciech Rychlik poinformował, że pracownicy zostaną przeniesieni do 

„biblioteki matki” w  Sieradzu. Tam zostałby przeniesiony księgozbiór. Obecnie 

zatrudnionych jest 3 pracowników na 2,4 etatu. Koszt utrzymania biblioteki to 250 tys. 

rocznie. Nie jest to „astronomiczna” kwota. Projekt skierowany jest do Pana 

Marszałka i Pani Koperskiej – przewodniczącej sejmiku województwa i liczy, że 

stanowisko to zostanie przekazane wszystkim radnym sejmiku.   

Starosta Zduńskowolski Hanna Iwaniuk poinformowała, że pan marszałek był bardzo 

zdecydowany podczas rozmowy. Nie użył argumentu ekonomicznego ale stwierdził 

że nakłady są znaczne. Osobiście to rozumie, sama nie raz stoi przed dylematem na 

co wydać środki. Jest pandemia, braki są różne ale brak kontaktu z kulturą bardzo 

się na wszystkich odbija. Kultura w ocenie wielu osób umiera. Książkomat to nie 

będzie wizyta w bibliotece. Nie będzie kontaktu z czytelnikami czy imprez 

organizowanych przez bibliotekę. Książkomaty jakkolwiek nowoczesna forma 

wypożyczania książek, nie wiadomo czy wszyscy sobie z nią poradzą a koszt ich 

wprowadzenia też będzie niebagatelny. To zelektryzowanie środowiska nie jest 

wyjątkowe, podobnie jest również w innych środowiskach. Liczy na wycofanie się 

władz województwa z tego zamiaru. 

Radna Joanna Pawłowska stwierdziła, że są takie sfery życia które głównie kosztują 

tj. zdrowie, kultura i sztuka. Biblioteka Pedagogiczna jest specyficzną biblioteką. 

Zapewnia potrzeby edukacyjne i naukowe oraz potrzeby kulturalne. Tłumaczenie, że 

tych pieniędzy jest za mało jest bardzo ważne ale to kosztuje i trzeba inwestować. Bo 

to jest inwestycja w człowieka. Do nauki powiat dopłaca ogromne pieniądze, czy to 

znaczy, że ma zamknąć jakąś szkołę bo jest ciężko. Pewnych usług nie zastąpi 

maszyna.  Również starocie są potrzebne uczniom, studentom. Automat ich nie 

wyszuka.  900 podpisów to dużo jak na powiat zduńskowolski. Zostanie wyrwane 

jedno ogniowo edukacyjne.  

Radny Andrzej Dutkiewicz przypomniał sprawę likwidacji stanowiska ds. komunikacji 

w Szadku. Radni z Szadku przekonywali by to stanowisko zostało, pan starosta 

mówił wtedy że się to „nie opłaca”, że jest „niepotrzebne”. A wynikało to z tego, że 



Starostwo musiało wyciągnąć pieniądze na ten etat i utrzymać to stanowisko. 

Podobna sytuacja miała miejsce w przypadku inscenizacji w Strońsku. Pani Starosta 

mówiła, że jest droga, kosztowna, powiatu na to nie stać. Teraz sytuacja się 

odwraca. Radny zarzucił zarządowi hipokryzję, jeżeli chodzi o pieniądze powiatu 

mówi się, że jest niepotrzebne ale jeżeli chodzi o pieniądze województwa to mówi 

się, że „nie, nie absolutnie nie wolno tego ruszać.” Osobiście ma nadzieję, że do 

likwidacji biblioteki nie dojdzie.  

Starosta Hanna Iwaniuk stwierdziła, że hipokryzja to za duże słowo, to po prostu 

troska o to co się dzieje.  Zaapelowała by dbać o kulturę języka i nie używać tak 

mocnych słów. Należy uszanować te niespełna 1000 głosów.  

Radny Zbigniew Piotrowski zapytał ile biblioteka obsługuje osób. Jak te wyniki mają 

się względem innych bibliotek.  

Przewodniczący rady Piotr Warchlewski poinformował, że dane znajdują się w 

materiałach. 

Dyrektor Biblioteki Małgorzata Woźniak poinformowała, że w roku 2012 etaty zostały 

zredukowane do 2, 4 etatu (kierownik – pełny etat i dwie osoby po 0,75 etatu).  W 

dalszej kolejności pani dyrektor podała informację o ilości zapisanych użytkowników.  

Pani Dyrektor wyraziła ubolewanie z powodu zamknięcia placówki po 64 latach 

pracy.   

Radny Zbigniew Piotrowski ponowił pytanie jak biblioteka wygląda na tle innych, czy 

podobny procent osób jest obsługiwanych.  

Dyrektor Biblioteki Małgorzata Woźniak poinformowała, że nie jest uprawiona do 

wypowiadania się o innych filiach. Biblioteka Pedagogiczna w Zduńskiej Woli jest 

największą placówką. Po Sieradzu ma największą liczbę użytkowników, odwiedzin 

jak i wypożyczeń.  

Głosowano w sprawie: 

Stanowisko Rady Powiatu Zduńskowolskiego wobec decyzji Marszałka 

Województwa Łódzkiego dotyczącej zamiaru likwidacji Filii Biblioteki Pedagogicznej 

w Zduńskiej Woli. Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 4, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 



 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Katarzyna Chwiałkowska , Tomasz Filipowski , Hanna Iwaniuk , Marcin Łabędzki , 

Ewa Mielczarek-Sójka , Joanna Pawłowska , Wojciech Rychlik , Romuald Solarek , 

Stanisław Szuster , Piotr Warchlewski , Grzegorz Włodarczyk , Jadwiga Ziółkowska , 

Tomasz Ziółkowski  

PRZECIW (4) 

Andrzej Dutkiewicz , Paweł Mataśka , Zbigniew Piotrowski, Tomasz Półgrabia  

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Dawid Mazurkiewicz, Krzysztof Nowak  

 

Rada Powiatu przyjęła w/w stanowisko.  

 

Punkt 6 

Sprawozdanie merytoryczne i finansowe z realizacji zadań Powiatowej Biblioteki 

Publicznej dla powiatu zduńskowolskiego powierzonych Miejskiej Bibliotece 

Publicznej im. Jerzego Szaniawskiego w Zduńskiej Woli w 2020 roku. 

 

Dyrektor Miejskiej Biblioteki Publicznej Lidia Reflandowska - Jagielska 

poinformowała, że w bibliotece miejskiej obecnie pracuje 19 osób w tym obsługa 

administracyjna. Osoby finansowane przez powiat to są 2 etaty, gmina Zduńska 

Wola 2 etaty, pozostałe osoby to osoby zatrudniane i finansowane przez Miasto 

Zduńska Wola.  

Radna Jadwiga Ziółkowska stwierdziła, że z biblioteki korzysta się kiedy jest sesja, 

kiedy pisze się pracę magisterską czy licencjacką. Okres korzystania jest różny. 

Biblioteka jest bardziej potrzebna niż książkomaty.  Kiedy pisała pracę magisterską 

została fachowo obsłużona. Panie wiedziały, które książki wypożyczyć by dobrze 

opracować temat. Taki jest sens tej biblioteki.  

Rada Powiatu przyjęła w/w stanowisko.  



 

Punkt 7 

Podjęcie uchwały w sprawie nieuwzględnienia petycji z dnia 14 grudnia 2020 r. 

 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie nieuwzględnienia petycji z dnia 14 grudnia 2020 r.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (17) 

Katarzyna Chwiałkowska , Andrzej Dutkiewicz , Tomasz Filipowski , Hanna Iwaniuk , 

Marcin Łabędzki , Paweł Mataśka , Ewa Mielczarek-Sójka , Joanna Pawłowska , 

Zbigniew Piotrowski, Tomasz Półgrabia , Wojciech Rychlik , Romuald Solarek , 

Stanisław Szuster , Piotr Warchlewski , Grzegorz Włodarczyk , Jadwiga Ziółkowska , 

Tomasz Ziółkowski  

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Krzysztof Nowak  

BRAK GŁOSU (1) 

Dawid Mazurkiewicz 

 

Przewodniczący Komisji Uchwał i Wniosków Paweł Mataśka przedstawił projekt 

uchwały.  

Rada Powiatu podjęła Uchwałę Nr XXIX/1/20 w sprawie nieuwzględnienia petycji z 

dnia 14 grudnia 2020 r. 

 

Punkt 8 

Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia planów pracy komisji stałych Rady 

Powiatu Zduńskowolskiego na 2021 rok. 

 

 



Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia planów pracy komisji stałych Rady 

Powiatu Zduńskowolskiego na 2021 rok.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (18) 

Katarzyna Chwiałkowska , Andrzej Dutkiewicz , Tomasz Filipowski , Hanna Iwaniuk , 

Marcin Łabędzki , Paweł Mataśka , Ewa Mielczarek-Sójka , Krzysztof Nowak , 

Joanna Pawłowska , Zbigniew Piotrowski, Tomasz Półgrabia , Wojciech Rychlik , 

Romuald Solarek , Stanisław Szuster , Piotr Warchlewski , Grzegorz Włodarczyk , 

Jadwiga Ziółkowska , Tomasz Ziółkowski  

BRAK GŁOSU (1) 

Dawid Mazurkiewicz 

 

Przewodniczący Komisji Uchwał i Wniosków Paweł Mataśka przedstawił projekt 

uchwały.  

Rada Powiatu podjęła Uchwałę Nr XXIX/2/20 w sprawie zatwierdzenia planów pracy 

komisji stałych Rady Powiatu Zduńskowolskiego na 2021 rok. 

 

 

Punkt 9 

Sprawozdanie Starosty Zduńskowolskiego z działalności Komisji Bezpieczeństwa i 

Porządku za 2020 rok. 

 

Radny Krzysztof Nowak zaproponował by komisja zwróciła uwagę na oznakowanie 

dróg, oświetlenie przejść dla pieszych, dobrej sygnalizacji na tych przejściach. 

Również był za progiem zwalniającym w Szadku. Dobrze, że zarządowi udało się 

znaleźć środki na ten cel. Bardziej jednak przekonuje go dobre oznakowanie. Do 

wyniesień jest różne podejście. Są samorządy gminne, które te wyniesienia likwidują. 



Środki powinny być kierowane na dobre oznakowanie. Nawiązał do tematu 

wspierania policji. Bardziej powinna być nastawiona na pouczanie, prewencje czy 

edukację niż karanie mieszkańców powiatu.  

Starosta Hanna Iwaniuk poinformowała, że na komisji był podejmowany temat 

bezpieczeństwa na drogach. Na najbliższej komisji zaproponuje dyskusję na 

poruszony przez radnego Nowaka temat.   

Rada Powiatu przyjęła w/w sprawozdanie.  

 

Punkt 10 

Sprawozdanie Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady Powiatu Zduńskowolskiego 

za rok 2020. 

 

Rada Powiatu przyjęła w/w sprawozdanie.  

 

Punkt 11 

Sprawozdanie Komisji Rewizyjnej Rady Powiatu Zduńskowolskiego za rok 2020. 

 

Rada Powiatu przyjęła w/w sprawozdanie.  

 

Punkt 12  

Sprawozdanie z wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli na poszczególnych 

stopniach awansu zawodowego za rok 2020 w szkołach i placówkach prowadzonych 

przez powiat zduńskowolski. 

 

Rada Powiatu przyjęła w/w sprawozdanie.  

 

Punkt 13 



Informacja w sprawie realizacji Narodowego Programu Szczepień na terenie powiatu 

zduńskowolskiego. 

 

Kierownik referatu Zarzadzania Kryzysowego Zbigniew Polek przedstawił informację 

w sprawie szczepień. Szczepienia rozpoczęły się w grudniu. Zaszczepiono 724 

osoby w tym 75 osób drugą dawką.  Na obecny tydzień zabezpieczono 300 dawek 

szczepionek. Zgodnie z wytycznymi każda gmina udostępniła nr kontaktowy, który 

ma służyć pomocą w realizacji szczepień zwłaszcza organizacji dowozów. W każdej 

gminie wytyczony jest koordynator, który zapisuje osoby chętne do przewiezienia na 

szczepienia.  W obecnym tygodniu miasto zorganizowało 3 transporty, z gmin nie 

posiada na ten moment informacji.  

Radna Joanna Pawłowska zapytała: 

1/ Ilu chętnych z sektora medycznego zgłosiło się, ile trzeba jeszcze zaszczepić.  

2/ Które przychodnie zostały zaszczepione w pełni, by skończyło się przyjmowanie 

pacjentów na telefon.   

3/ Ile szczepionek zutylizowano i z jakiego powodu. 

4/ Czy wśród zaszczepionych były odczyny poszczepienne.  

Prezes szpitala Janusz Ratajczyk poinformował, że do końca stycznia zostanie 

zaszczepionych 1185 osób. Z grupy 0 zostały zaszczepione wszystkie osoby, które 

się zgłosiły. W tej liczbie są również osoby 70 +. W lutym szczepienia  odbędą się 

bez zmian. Terminarz nie będzie przesuwany. Szpital otrzyma 270 szczepionek na 

zaszczepienie po raz drugi i 210 szczepionek dla osób nowych.  Nie jest prowadzona 

statystyka kto się szczepi. Są one nikomu niepotrzebne. Ważne by mieściły się w 

kryterium grupy 0. Jest to przestrzegane. Na ten moment nie została zniszczona 

żadna szczepionka.  

Radna Joanna Pawłowska poprosiła o odpowiedź w sprawie odczynów 

poszczepiennych. Zapytała jak wyglądają zapisy.  



Prezes szpitala Janusz Ratajczyk odpowiedział, że jeżeli chodzi o skutki to 

poważnych nie ma, jedynie jednodniowe zmęczenie czy poczucie gorączki, czasami 

wymioty- szczególnie przy drugiej dawce. Zgłoszenia przebiegają przez system. 

„Pesel” to podstawowa informacja wpisywana do systemu. Osoby najpierw 

wpisywane są do zeszytu a później do systemu.  

Radna Joanna Pawłowska zapytała o organizację miejsca szczepienia. Gdzie są 

przechowywane szczepionki – chodzi o temperaturę.  

Prezes szpitala Janusz Ratajczyk poinformował, że szczepienia odbywają się na 

parterze pediatrii, która obecnie nie funkcjonuje. Doktor przegląda ankiety, dopytuje i 

kwalifikuje osobę do sczepienia. Jedna pielęgniarka wprowadza dane do systemu, 

druga zajmuje się szczepieniem. Szczepienia przebywają sprawnie. Przez 15 minut 

osoby pozostają w poradni. Szczepionki są przechowywane w lodówce. Szczepionki 

przybywają w wersji rozmrożonej, okres trwałości szczepionki to 5 dni. Są 

przechowywane zgodnie z zaleceniami producenta i zasadami bezpieczeństwa.  

Radna Joanna Pawłowska zapytała jaki jest obowiązek lekarza. Czy pacjent jest 

badany. Czy bierze się pod uwagę szczepienie osób w weekendy i wydłużonym 

czasie pracy.   

Prezes szpitala Janusz Ratajczyk poinformował, że podstawą szczepienia jest 

ankieta. Lekarz nie jest w stanie przejrzeć całej historii choroby. Ankieta jest 

szczegółowa. Ankieta musi być starannie wypełniona. W razie wątpliwości osoba 

kierowana jest do poradni w celu dodatkowej diagnostyki. Jest przewidywanie 

szczepienie np. w sobotę ale na ten moment nie ma takiej potrzeby.   

Radny Zbigniew Piotrowski zapytał o ustalanie kolejki. Czy ze względu na specjalne 

choroby, osoby mogą zostać zaszczepione poza kolejką. Jakie są kryteria. Jak 

potwierdzane są szczepienia.  

Prezes szpitala Janusz Ratajczyk poinformował, że kiedy kolejka jest ustalona nie 

ma możliwości zaszczepienia kogoś poza kolejnością. Nie jest prowadzona ocena 

czy ktoś się bardziej kwalifikuje czy mniej. Osoby wpisane są do systemu, który 

generuje datę i godzinę. Osoba może natomiast zrezygnować ze szczepienia. Bez 

takich zdarzeń przesuwanie w systemie jest niemożliwe.  Co do chorób to te 



wytyczne posiada lekarz i podejmuje decyzję. Szczepienie poświadczone jest 

dwukrotnie. Jest tam informacja, kiedy było pierwsze i drugie szczepienie, podpisane 

przez lekarza. Drugi dokument po drugim szczepieniu pojawia się na indywidualnym 

koncie pacjenta.  Jest tam tzw. WR. Jest to dokument pełnoprawny potwierdzający 

szczepienie.   

Rada Powiatu przyjęła w/w informację.  

 

Punkt 14 

Podjęcie uchwały zmieniającej Uchwałę Nr XXVIII/72/20 w sprawie uchwalenia 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Zduńskowolskiego- FK.1/21. 

 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały zmieniającej Uchwałę Nr XXVIII/72/20 w sprawie uchwalenia 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Zduńskowolskiego- FK.1/21.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (18) 

Katarzyna Chwiałkowska , Andrzej Dutkiewicz , Tomasz Filipowski , Hanna Iwaniuk , 

Marcin Łabędzki , Paweł Mataśka , Dawid Mazurkiewicz, Ewa Mielczarek-Sójka , 

Krzysztof Nowak , Joanna Pawłowska , Zbigniew Piotrowski, Wojciech Rychlik , 

Romuald Solarek , Stanisław Szuster , Piotr Warchlewski , Grzegorz Włodarczyk , 

Jadwiga Ziółkowska , Tomasz Ziółkowski  

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Tomasz Półgrabia  

 

Przewodniczący Komisji Uchwał i Wniosków Paweł Mataśka przedstawił projekt 

uchwały.  



Rada Powiatu podjęła Uchwałę Nr XXIX/3/20 zmieniającą Uchwałę Nr XXVIII/72/20 

w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Zduńskowolskiego. 

 

Punkt 15 

Podjęcie uchwały zmieniającej Uchwałę Nr XXVIII/73/20 w sprawie uchwalenia 

budżetu na rok 2021 - FK.2/21. 

 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały zmieniającej Uchwałę Nr XXVIII/73/20 w sprawie uchwalenia 

budżetu na rok 2021 - FK.2/21.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (17) 

Katarzyna Chwiałkowska , Andrzej Dutkiewicz , Tomasz Filipowski , Hanna Iwaniuk , 

Marcin Łabędzki , Paweł Mataśka , Dawid Mazurkiewicz, Ewa Mielczarek-Sójka , 

Krzysztof Nowak , Joanna Pawłowska , Wojciech Rychlik , Romuald Solarek , 

Stanisław Szuster , Piotr Warchlewski , Grzegorz Włodarczyk , Jadwiga Ziółkowska , 

Tomasz Ziółkowski  

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Tomasz Półgrabia  

BRAK GŁOSU (1) 

Zbigniew Piotrowski 

 

Przewodniczący Komisji Uchwał i Wniosków Paweł Mataśka przedstawił projekt 

uchwały.  

Rada Powiatu podjęła Uchwałę Nr XXIX/4/20 zmieniającą Uchwałę Nr XXVIII/73/20 

w sprawie uchwalenia budżetu na rok 2021. 



 

Punkt 16 

Informacja Starosty Zduńskowolskiego o działaniach podejmowanych od ostatniej 

sesji. 

Starosta Hanna Iwaniuk przedstawiła infomację międzysesyjną. 

 

Na XXVIII sesji Rada Powiatu podjęła 17 uchwał. Uchwały wykonywane są zgodnie z 

ich postanowieniami.  

Od ostatniej sesji odbyło się 5 posiedzeń Zarządu Powiatu. Przedmiotem obrad 

Zarządu były sprawy z zakresu bieżącego kierowania Powiatem, jak i wypracowanie 

spraw będących przedmiotem obrad Wysokiej Rady.  

inwestycje 

Przebudowa drogi nr 4908E na odcinku Poręby – Piaski – etap I i IV 

Do 31 stycznia br. trwa nabór wniosków o przyznanie środków budżetu Województwa 

Łódzkiego, pochodzących z tytułu wyłączania z produkcji gruntów rolnych na rok 2021. 

Powiat Zduńskowolski będzie ubiegać się o dofinansowanie do zadania polegającego 

na przebudowie drogi powiatowej nr 4908E Poręby – Piaski o długości 1 650 mb. Koszt 

całkowity zadania to 2 878 954,77 zł, przy czym planowane dofinansowanie pochodzić 

ma z dwóch źródeł: Rządowego Funduszy Inwestycji Lokalnych (wniosek złożony w 

trzecim naborze, dotychczas nierozstrzygnięty) oraz w wysokości 1 589 027,00 zł, 

stanowiących 60% kosztów kwalifikowalnych,  ze środków pochodzących z tytułu 

wyłączania z produkcji gruntów rolnych.  

Zakres prac: frezowanie istniejącej nawierzchni, poszerzenia istniejącej drogi, 

przebudowa zjazdów, wycinka drzew oraz nasadzenia kompensacyjne, przebudowa 

odwodnienia drogi.  

 

W  dniu 30 grudnia 2020r. został ogłoszony przetarg nieograniczony pn.: „Dostawa 

licencji i wdrożenie oprogramowania Geoportalu oraz aplikacji Architektury wraz z 

uruchomieniem e-usług publicznych dla projektu e-powiat Zduńskowolski”. Zakres 

planowanych do wdrożenia e-usług obejmować będzie: 

1) W zakresie usług na 4 poziomie dojrzałości: 

a) e-Interesant - przedsiębiorca; 

b) e-Interesant - mieszkaniec; 



c) e-Geodeta; 

d) e-Rzeczoznawca; 

e) e-Komornik; 

f) e-Projektant. 

2) W zakresie usług na 3 poziomie dojrzałości: 

a) e-Gmina. 

Termin składania ofert został wyznaczony na dzień 04.02.2021r. Zamówienie 

realizowane jest w ramach projektu pn. „e-Powiat Zduńskowolski”       

Powiatowe Centrum Pomocy Rodzinie w Zduńskiej Woli 

W okresie międzysesyjnym realizowało swoje zadania statutowe. 

Domy Pomocy Społecznej z terenu Powiatu Zduńskowolskiego 

Domy Pomocy Społecznej w okresie od ostatniej sesji do dnia dzisiejszego 

realizowały swoje działania statutowe. Trwa szczepienie pracowników oraz 

mieszkańców. 

W DPS w Przatówku zaszczepiono 28 pracowników na 67 etatów. Liczba 

statutowa mieszkańców: 100, osoby zaszczepione - 95 (3 osoby w szpitalu, 2 

osoby nie wyraziły zgody). 

W DPS w Zduńskiej Woli zaszczepiono 36 pracowników na 54 etaty, oraz 66 

mieszkańców na 79. 7 osób nie wyraziło zgody na szczepienie (6 mieszkańców 

i 1 opiekun), 6 osób spośród mieszkańców będzie zaszczepionych w swojej 

grupie wiekowej ze względu na gorączkę. 

Dom Dziecka w Wojsławicach 

W okresie międzysesyjnym realizował swoje zadania statutowe. 

Środowiskowe Domy Samopomocy z terenu Powiatu Zduńskowolskiego 

W okresie międzysesyjnym realizowały swoje zadania statutowe. 

 

Powiatowy Urząd Pracy w Zduńskiej Woli 

Wnioski można składać do 31.01.2021 r. wyłącznie w formie elektronicznej 

przez platformę praca.gov.pl do Urzędu właściwego. O dotację mogą starać się 

mikro i mali przedsiębiorcy, którzy na dzień  30 września 2020 r. prowadzili 

działalność gospodarczą oznaczoną według Polskiej Klasyfikacji Działalności 

(PKD) 2007 jako rodzaj przeważającej działalności (oznaczonej   w rejestrze 

REGON), kodami zgodnymi z poniższą tabelą i których przychód z tej 

działalności gospodarczej w rozumieniu przepisów podatkowych uzyskany                    



w październiku albo listopadzie 2020 r. był niższy co najmniej o 40 % w stosunku 

do przychodu uzyskanego odpowiednio w październiku albo listopadzie 2019r. 

Do dnia 25.01.2021 r, wpłynęły 204 wnioski i wypłacono dotacje 127 

przedsiębiorcom na ogólna kwotę 634 500,00zł. 

Na dzień 25.01.2021r.  łącznie wartość wsparcia w ramach Tarczy 

Antykryzysowej Powiatowy Urząd Pracy w Zduńskiej Woli udzielił w kwocie   

28 923 116,07 zł 

W dniu 07.12.2020 r. został podpisany Aneks nr 3 do umowy nr POWER. 

01.01.01.-10-0018/19-00  z dnia 17 stycznia 2020r.  w sprawie realizacji 

Programu Operacyjnego Wiedza Edukacja Rozwój „Awizacja osób młodych 

pozostający bez pracy w powiecie zduńskowolskim (V)”. Ogólna wartość 

programu wyniosła 5 224 232,00 zł. 

Projekt jest skierowany do: osób młodych w wieku 18-29 lat bez pracy, w tym 

osób   z niepełnosprawnościami,  zarejestrowanych w Powiatowym Urzędzie 

Pracy w Zduńskiej Woli, w tym  w szczególności tych, które nie uczestniczą w 

kształceniu lub szkoleniu. 

W ramach projektu planowane jest objecie wsparciem dla 200 osób. 

- zorganizowanie staży- 150 osób 

- przyznanie bonu na zasiedlenie – 12 osób 

- przyznanie dotacji na rozpoczęcie działalności gospodarczej -30 osób 

- zorganizowanie prac interwencyjnych – 8 osób  

Powiatowy Urząd Pracy w Zduńskiej Woli informuje o możliwości składania 

wniosków ze środków Funduszu Pracy - algorytm na niżej wymienione formy: 

- zorganizowanie robót publicznych dla 25 osób 

- organizację prac interwencyjnych dla 15 osób 

- zorganizowanie stażu dla 100 osób 

- przyznanie bonu na zasiedlenie dla 10 osób 

- szkolenia dla osób bezrobotnych dla 60 osób 



- przyznanie dotacji na rozpoczęcie działalności gospodarczej dla 20 osób 

- przyznanie doposażenie / wyposażenia  stanowiska pracy dla 10 osób 

Łączna wartość projektu wynosi 2 812 082,97 zł. 

Informacja o stanie bezrobocia w powiecie zduńskowolskim 

W 2020r. liczba bezrobotnych zarejestrowanych kształtowała się 

następująco: 

- w miesiącu styczniu 2020- zarejestrowało się 310 osób, 

- w miesiącu lutym  2020- zarejestrowało się 233 osoby, 

- w miesiącu marcu 2020- zarejestrowało się 188 osób, 

- w miesiącu kwietniu 2020 – zarejestrowało się 167 osób, (w tym 167 

elektronicznie) 

- w miesiącu maju 2020 – zarejestrowało się 203 osoby (w tym 138 

elektronicznie) 

- w miesiącu czerwcu 2020 – zarejestrowało się 198 osób (w tym 126 

3elektronicznie) 

- w miesiącu lipcu 2020 – zarejestrowało się 194 osoby (w tym 131 

elektronicznie) 

- w miesiącu sierpniu 2020 – zarejestrowało się 177 osób (w tym 120 

elektronicznie) 

- w miesiącu wrześniu 2020 – zarejestrowało się 259 osób (w tym 176 

elektronicznie) 

- w miesiącu październiku 2020 - zarejestrowało się 163 osoby (w tym 137 

elektronicznie) 

- w miesiącu listopadzie 2020 – zarejestrowało się 176 osób ( w tym 

elektronicznie 165 ) 

- w miesiącu grudniu 2020 - zarejestrowało się 134 osoby (w tym 111 

elektronicznie) 

- W okresie od 01.01.2021 r. do 25.01.2021 r - zarejestrowało się 133 osoby 

(w tym 109 elektronicznie). 

 

Zduńskowolski Szpital Powiatowy Sp. z o.o.  



Działania związane z prowadzeniem szpitala „covidowego”, 

Remont pomieszczeń przeznaczonych dla Poradni Leczenia Uzależnień, 

Działania statutowe. 

 

27 stycznia – w budynku PMOS Starosta podpisywała akt notarialny, który 

sfinalizował przetarg nieograniczony z 15 października 2020 r. i dokonała się 

sprzedaż nieruchomości niezabudowanej należącej do Powiatu Zduńskowolskiego, 

położonej przy ul. Żeromskiego 15-17. Przy podpisywaniu dokumentu obecny był 

Wicestarosta, nabywcy czyli firma ROYAL SAIL INVESTMENT GROUP, notariusz 

oraz media. 

Punkt 17 

Interpelacje i zapytania Radnych. 

 

Radny Andrzej Dutkiewicz zapytał o sprawę wypowiedzi dyrektor Szkoły Specjalnej. 

Czy została wyjaśniona sprawa kto powiedział nieprawdę.  

Radna Joanna Pawłowska poinformowała, że w tej sprawie nie otrzymała żadnego 

pisma.  

Radca prawny Magdalena Szablewska-Gmerek poinformowała, że rekomenduje się 

złożenia takiego zapytania na piśmie. Wtedy odpowiedź będzie mogła być 

precyzyjnie udzielona. Jeżeli radny odmówi, takie zapytanie należy odnotować w 

protokole z sesji.  

Radny Krzysztof Nowak zapytał czy wpłynęły odpowiedzi w temacie portu 

multimodalnego w Karsznicach w związku ze stanowiskiem Rady Powiatu 

Zduńskowolskiego.  

Naczelnik Wydziału Inwestycji, Funduszy Zewnętrznych i Rozwoju Katarzyna 

Stanisławska poinformowała, że w tej sprawie wpłynęło jedynie pismo PKP w grudniu 

ubiegłego roku. Pozostałe instytucje nie wypowiedziały się w tym temacie.  

Punkt 18 



Wnioski i oświadczenia Radnych. 

 

Nie zgłoszono.  

Punkt 19 

Sprawy różne. 

 

Radny Dawid Mazurkiewicz poinformował, że jest przeciwny stanowisku Rady 

Powiatu wobec decyzji Marszałka Województwa Łódzkiego dotyczącej zamiaru 

likwidacji Filii Biblioteki Pedagogicznej. Zarząd Powiatu źle formułuje swoje obawy. 

Podstawy błąd to sformułowanie „sprzeciwu wobec decyzji Marszałka” – zgodnie z 

ustawą o samorządzie województwa decyzje podejmują organy: czyli Zarząd 

Województwa i Sejmik Województwa. Książkomaty, książka na telefon, dowożenie 

do szkół, platformy elektroniczne  - czas najwyższy na cyfryzację, na 

unowocześnienie bibliotek, na danie mieszkańcom szerszego dostępu w sposób 

nowoczesny i przystępny, zgodnie z oczekiwaniami. Wierzy, że te działania zwiększą 

dostęp do księgozbioru.  Podczas głosowania wstrzymał się co wynikało z pomyłki. 

Jest przeciwny temu stanowisku.  

Radny Marcin Łabędzki stwierdził, że wprowadzanie nowoczesności poprzez 

likwidację nie jest słusznym działaniem. Książkomat może służyć działając przy 

bibliotece poprzez wydłużenie czasu jej pracy. Na dzień dzisiejszy nie została 

wprowadzona żadna digitalizacja woluminów, by można korzystać z tych zasobów za 

pomocą mediów elektronicznych. Próbuje się likwidować to co już jest, mówiąc że to 

jest nowoczesność.  

Starosta Hanna Iwaniuk zapytała radnego Dawida Mazurkiewicza jak do planów 

unowocześnienia odnieśli się inni. Czy tylko Zduńska Wola jest taka zbuntowana, czy 

jest ktoś kto przyjął to ze spokojem.  

Radny Dawid Mazurkiewicz poinformował, że nie czuje się upoważniony by w tym 

temacie się wypowiadać.  

Radna Jadwiga Ziółkowska stwierdziła, że nieuprawniona jest interpretacja, że 

powiat nie chce zmian. Można wprowadzić książkomaty i unowocześnić tą bibliotekę. 



Zapytała czy skoro Pan Mazurkiewicz się pomylił w głosowaniu czy nie można 

przeprowadzić ponownego głosowania.   

Radca prawny Magdalena Szablewska-Gmerek poinformowała, że jeżeli chodzi o 

reasumpcje głosowania powinna być przewidziana w regulaminie. Reasumpcja 

następuje wtedy kiedy są uzasadnione wątpliwości do pierwotnego głosowania. W 

dniu dzisiejszym wolałby się ostatecznie w tym temacie nie wypowiadać, na 

następną sesję przygotuje możliwości w zakresie reasumpcji głosowania.  

Radny Dawid Mazurkiewicz zapytał o działania Zarządu w zakresie sportu. Czy 

Zarząd Powiatu rozmawiał z klubami sportowymi. Czy zamierza wspierać sport na 

terenie powiatu, jeżeli tak to w jaki sposób. Czy Zarząd miał wiedzę o zdjęciu z  

rozgrywek „Gatty”, czy spotkał się z władzami klubu. Czy były podejmowane jakieś 

interwencje w tej sprawie. Czy wpłynęły jakieś pisma i jakie były odpowiedzi. Nie 

oczekuje odpowiedzi, zapytanie złoży na piśmie.  

Starosta Hanna Iwaniuk poinformowała, że samorząd miejski to odrębny samorząd. 

Z tego co zrozumiała co mówił pan Prezydent to zmieni się sposób dofinansowania. 

Środki finansowe nie będą przekazywane wprost, to wsparcie będzie miało inny 

charakter. Jeżeli chodzi o Starostwo, ubiegły rok był rokiem szczególnym. Nie mogły 

odbywać się imprezy sportowe a to głównie na takie działania były udzielane dotacje. 

Co będzie w roku bieżącym, trudno powiedzieć. Zarząd zastanawia się na tym i 

będzie podejmował stosowne decyzje. Z wnioskiem do powiatu wystąpiła „Gatta”. 

Uznała, że wart jest wsparcia. Sygnalizowali bowiem trudności finansowe. Klub 

otrzymał 7 tyś. wsparcia na działania promocyjne. Została podpisana stosowna 

umowa w tym zakresie.  Jeżeli wpłynie zapytanie na piśmie, zostanie udzielona 

odpowiedź.  

Radna Katarzyna Chwiałkowska poinformowała, że miasto zawsze wspierało sport i 

wspierać będzie. Wiadomo, że rok 2020 i obecny to trudne lata dla budżetu zarówno 

Starostwa jak i Miasta. Wysokość wsparcia będzie uzależniona od zasobów 

budżetowych.   



Radny Dawid Mazurkiewicz stwierdził, że brak informacji w tym zakresie budzi 

niepokój wśród działaczy sportowych. Brak kryteriów, brak programu sportowego na 

rok 2021.  

Radna Katarzyna Chwiałkowska poinformowała, że na dzień dzisiejszy obowiązuje 

uchwała na temat dotacji na sport. Nic w tym zakresie się nie zmieniło.  

Starosta Hanna Iwaniuk poinformowała, że by ocenić jak powiat dba o sport 

wystarczy przyjrzeć się jak wyglądają obiekty sportowe. Przedstawiciel firmy, która 

kupiła działkę na ul. Żeromskiego był zachwycony wyglądem ośrodka PMOS. Przy 

kamerach obiecał, że wyposaży obiekt w sprzęt sportowy.  

Radny Zbigniew Piotrowski poinformował, że do tej pory nie otrzymał pełnej  

informacji w sprawie nawierzchni „podejrzanie gumowych” boisk. 

Radna Joanna Pawłowska w nawiązaniu do wypowiedzi radnego Mazurkiewicza 

poinformowała, że do dziś nie może znieść na jakiej podstawie nie przyznano 

pieniędzy na kilka wniosków, poza 700 tys. zł dla gminy Szadek w ramach Funduszu 

Inwestycji Lokalnych. Nie ma nic gorszego jak brak kryteriów.  

Radny Dawid Mazurkiewicz poprosił by przeanalizować kryteria z programów do roku  

2015, jak były przyznawane środki i czy były takie przejrzyste i czytelne.  

Starosta Hanna Iwaniuk zapytała Radnego Dawida Mazurkiewicza ile kryteriów 

funkcjonowało przy składaniu wniosków o dofinansowanie w ramach Funduszu 

Inwestycji Lokalnych. A może potrafi wymienić chociaż jeden z tych kryteriów, które 

są takie przejrzyste.   

Radny Dawid Mazurkiewicz poinformował, że postara się dla pani Starosty odnaleźć 

te programy, które były ciekawe i absolutnie nie wiadomo było jak samorządy 

otrzymywały te dotacje.  

Radny Stanisław Szuster nawiązał do likwidacji spółdzielni i kółek rolniczych t.j. w 

przypadku Spółdzielni Rolniczej w Szadku. Spółdzielnia została rozwiązana jedną 

decyzją, gdyż nie miała wpisu do KRS-u.  

Punkt 20 



Zakończenie XXIX sesji VI kadencji Rady Powiatu Zduńskowolskiego. 

 

XXIX sesję Rady Powiatu Zduńskowolskiego zakończył przewodniczący rady Piotr 

Warchlewski.  

 

Przewodniczący 

Rada Powiatu Zduńskowolskiego 

Piotr Warchlewski   

 

 

 


